
Protokoll Hisingen Hockeys 86:e årsmöte 
Datum: Tisdag 8/6 2021 

Plats: Tuve Ishall 

Tid: 18:00 
 

1. Mötets öppnande  
 

2. Frågan om mötet har behörigen utlysts 
Stämman röstar: Ja 
 

3. Fastställande av dagordning för mötet 
Stämman röstar: Ja 
 

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Stämman röstar: Stämman väljer Helmut Klug Sittande Ordförande och Annelie 
Karlsson Sittande Sekreterare 
 

5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare, som jämte ordföranden skall 
justera protokollet 
Stämman röstar: Stämman väljer Alexandra Dahlberg och Bengt Wigertz 
 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse: 
Helmut går igenom styrelsens arbete under verksamhetsåret. Se bifogad fil 1. 
Resultaträkning:  
Kassör, Tony Böhlin, går igenom resultaträkningen och de ingående posterna på 
högre nivå: intäkter och utgifter, utfall mot budget.  
Balansräkning: 
Kassören, Tony Böhlin, går även igenom balansräkningen och balansen mellan 
skulder och eget kapital. 
 

7. Revisorns berättelse 
Helmut Klug läser upp Jan -Erik Olsson Och Bengt Svenssons Revisionsberättelse. 
Revisorerna har gått igenom räkenskaperna för verksamhetsåret 2020/2021 och har 
funnit dessa i god ordning, intäkter och kostnader är styrkta med erforderliga 
verifikationer, den kontakta kassan och behållningen på bank och postgiro har 
kontrollerats. 
Mot förvaltningen och föreningens verksamhet i övrigt enligt förda protokoll finnes i 
vår mening icke anledning till anmärkning, varför vi föreslår avgående styrelse 
ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar. 
 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 1 maj 2020 – 30 april 
2021 
Stämman röstar: Ja 
 



9. A Val av ordförande på 1 år:  
Valberedningen föreslår sittande ordförande – Helmut Klug 
Stämman röstar: Ja 
B Val av ordinarie styrelseledamöter på 2 år:  
Valberedningen föreslår omval på Bengt Wigertz 
Stämman röstar: Ja 
Valberedningen föreslår omval på Peter Berg  
Stämman röstar: Ja 
Valberedningen föreslår omval på Annelie Karlsson  
Stämman röstar: Ja 
C Val av suppleanter på 1 år: 
Valberedningen har inget förslag på suppleanter 
S Stämman röstar: Kan inte rösta i brist på förslag 
D Val av två revisorer samt en revisorssuppleant: 
Valberedningen föreslår omval på Bengt Svensson, Jan-Erik  
Stämman röstar: Ja 
E Val av ledamöter till valberedning på 1 år två stycken: 
Valberedningen föreslår omval på Magnus Rygård och Thomas Söderqvist  
Stämman röstar: Ja 
Det finns en vakans till valberedningen 

10. Fastställande av medlemsavgifter för säsongen 2020/2021 
Aktiv medlem 1000 kr per år och stödmedlem 300kr per år samt hedersmedlem 
kostnadsfritt. 
Stämman röstar: Ja 
 

11. Styrelsens verksamhetsplan 
Ordförande går igenom tänkt verksamhetsplan 2021/2022 för kommentarer och 
input. 
Vänligen se presenterad verksamhetsplan för mer detaljerad information, rubrikerna 
är: 
- Sportsliga inriktningen i föreningen för att skapa en tydligare sportslig inriktning och 
förutsättningar för en framgångsrik sportslig verksamhet i föreningen 
- Hisingen Hockeys ledarskap – hur vi knyter ihop hela föreningen från ungdom, via 
juniorer och hela vägen upp i A-lag. Och göra det via Hockeyförbundets satsning på 
Hemmaplansmodellen. 
 
Ordförande går igenom tänkt budget 2020/2021  
Styrelsen har valt att lägga en konservativ budget med avseende på att vi inte vet 
storleken på sponsorintäkter än, väldigt lik den som presenterades föregående 
säsong. Viktigt är att föreningen börjar jobba aktivt med sponsring för att skapa en 
långsiktighet och påbörja ett sådant arbete i liten skala med ”lagom” ambitioner. 
Budgeten är i balans. 
Går igenom Intäkter: Medlemsavgifter, Bingo, Bidrag, Klubbsponsorer, New Body, 
Café – Cup – Camp, Inträdde & Lotter, Återinvestering 
Går igenom Utgifter: Lokaler och istid, Personalkostnader, Serie och försäkringar, 
Material, Bankkostnader, Kurser, Resor och ersättningar, Övrigt. 
Stämman röstar: Ingen beslutspunkt. 
 



12. Behandling av inkomna förslag 
Inga inkommande motioner 
 
 

13. Övriga frågor 
 

• Arbetar styrelsen med att försöka få IOFF att bygga fler omklädningsrum?  
Frågan har inte drivits aktivt 

• Vad investerar Hisingen hockey i?  
Det har bl.a. gjorts inköp av damasker och matchställ till några lag. 

• Hur blir det med förråd när hockeyskolan flyttar till Tuve ishall?  
Det kommer att finnas plats för hockeyskolans material i Tuve ishall. 

• Revisorerna önskar vara med i uppdateringen av kontoplanen. 
• Sponsorguppen förtydligar vad som förväntas nu i uppstarten av alla lag, alla lag 

behöver bidra med en representant till sponsorgruppen. 
• Avtackning av Thomas Andersson och Allan Hägg för deras stora insatts i styrelsen. 
14. Avslutning 

Ordförande förklarar mötet avslutat 
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